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1 Velkomst

2

3

4
Ingen forslag

5

6

a: Bestyrelsen vil gerne have en kopi af energirapporten for afdelingen.

7

Det er blevet bemærket der er enkelte lejere der har svært ved at finde ud af at smide deres affald i 

skraldecontainerene. Denne adfærd skal ændres, også når containerne er sat ud til tømning. Så bedes man lige bevæge 

sig de ekstra 10 meter og smide sit affald ud og ikke bare sætte det der hvor containerne normalt står.

Bestyrelsen diskuterede forskellige muligheder for hvor der evt. kan findes besparelser.

b: Kan der spares penge på regulering/udskiftning af ur/sensor for fælles udearealer

Formand

Dato for næste møde: 18 juli kl. 17.00

Forslag til bestyrelsen kan lægges i formandens postkasse: Lindevænget 62, 1th                          eller kan 

sendes på ovenstående e-mail.

Jimmy Frisenberg

Tema emne: Grøn omstilling/energibesparelse

Formanden bød velkommen

Orientering fra formanden

Meddelelser fra administrationen

Indkommende forslag

Formanden oplyste at han ønsker at trække sig fra bestyrelsesarbejdet når det årlige afdelingsmøde bliver afholdt i 

august månede.                                                                                            Efter afholdelse af møde blev bestyrelsen 

orienteret om at Elmir Sudar ønskede at træde ud som suppleant

Administrationen oplyser at der er blevet foretaget mange af faldstammer og kloakker pga. at der bliver smidt andet end 

toiletpapir i toiletterne. Der skulle have været foretaget spuling af kloakker før mødets afholdelse, men det var blevet 

aflyst grundet sygdom i kloakfirmaet.

Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer

Afbud

Udtrådt
Udtrådt

michael_b@nielsen.mail.dk
Bestyrelsesmedlem
Bestyrelsesmedlem
Sekretær
Suppleant
Suppleant

loneandersen3@outlook.dk

Elmir Sudar
Maria Jensen

Peter Larsen
Torben Rasmussen

c: Kan der spares på varmen hvis der udskiftes til termostater med rumfølere, og står det på mål for udgiften.

d: Isoleringen bag de grønne eternitplader, og eternitpladerne på altanerne burde nok ses efter i sømmene om der skal 

ske en udskiftning.

Isolering af gulve i lejligheder over porte bør nok ligledes gåes efter.

Bestyrelsen mener det er værd at overveje om en thermografi af afdelingen for at få afklaret om der nogen udfordringer 

omkring isolering/varme tab.

REFERAT
Boligselskabet Fjordparken. Afdeling Lindeparken. Fynsvej - Vendsysselsvej - Lindevænget (2-3-4)

Referat godkendt inden udsendelse.

Jimmy Frisenberg

Afdelingsbestyrelsesmøde afholdt den. 23 maj 2023 kl. 17.00

Michael B. Nielsen
Lone Andersen

Næstformand/Kassér
Formand jimmy@frisenberg.nu

killertpc@gmail.com
torbenhrasmussen@yahoo.com
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